
El grupo municipal de ICV-EUiA 
convoco el pasado 18 de enero a 
la prensa para ofrecer vm balan-
ce de los meses de legislatura 
que lleva el gobiemo de la 
Ciudad, PSC-CiU. 
Noemí Fernandez hizo un repaso 
a 6 meses de legislatura "en el 
que su grupo ha tenido una 
actitud responsable. Hemos 
dialogada y presentada prapues-
tas que no han sido atendidas; 
ya que el gobiemo siempre ha 
presentada sus propuestas 
cerradas sin ànima de debatir-
las". 

Antonio López a n a d i ó q u e "desde 
el principia hemos tendido la 
mano al partido socialista para 
colaborar can el gobiemo, pera 
tros estos seis meses nas senti-
mos defraudades. Quisimas 

actualidad 

Iniciativa 
tiende la mano al PSC 

evitar los 
enfren tamien tos 
de la legislatura 
pasada, pera el 
PSC no ha 
atendido las 
buenas intenció-
nes que expresó 
Monràs durante 
su investidura". 
López criticó al 
gobiemo de la 
Ciudad de 
"improvisación", 
anadiendo que 
"esta improvisa-
ción se debe a la falta de consen-
so. Tienen una forma de hacer 
política de Todo para el pueblo 
pero sin el pueblo. Posïblemente 
la influencia de CiU hace que no 
escuchen nuestras propuestas". 

Momento de la rueda de prensa de ICV-EUiA 

Concluyendo con "Seguimas 
teniendo la mano abierta al 
partido 'socialista, pero ha 
pasado el suficiente tiempo para 
pasasr a una oposición mas 
contundente". • 

El futur de 
i la 

El Casal Cultural va acollir 
una taula rodona sota el títol 
"El futur del catalanisme des 
de diferents opcions 
polítiques". 

J a u m e Solà, refundador d'ERC 
a Mollet, Àngel Cuní, fundador 
de CDC a la ciutat i Oriol Fort, 
regidor socialista de 1991 a 
2007, van participar; Tacte, va 
ser moderat per Francesc 
Homs, diputat al Parlament per 
GiU, i ponent del nou Estatut 
de Catalunya 
Així, Solà va assegurar que 
Catalunya no té cap avantatge 

catalanisme 
relació amb Espanya 
competitiva a Espanya, i que la 
solució passa per la sobirania. 
Per la seva banda, Oriol Fort va 
aclarir, que el catalanisme no 
s'ha de refundar, sinó que s'ha 
d'adaptar al segle XXI, aquest 
debat s'ha de produir en 
"l'aixopluc del Parlament de 
Catalunya", va esmentar algunes 
idees sobre les que treballar: 
anàlisis d'allò que diferència la 
nació catalana, i pèrdua dels 
signes d'identitat, sobretot l'ús 
del català. 

Àngel Cuní va assegurar que Artur 
Mas "ha estat prou valent per 

posar aquest tema sobre la 
taula". La Casa Gran és "un lloc 
on totes les persones es poden 
trobar bé i hi poden entrar", va 
assegurar que Catalunya té un 
enemic molt gros: la seva 
situació geogràfica, entre dos 
grans estats i com a terra de pas. 
També, aquest dimecres 6 de 
febrer, també va tenir lloc un 
altre debat que baix el titol "La 
relació de Catalunya amb 
Espanya" van participar Alfons 
López Tena, membre del Consell 
General del Poder Judicial, i Feliu 
Guí l iaumes. • 
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